
Fribergavägen
Styrelsemöte 2020-01-29

Närvarande: David, Ragnar, Ulrika, Magnus, Mattias, Lars

Ekonomi

- Marina är villig att köra redovisningen fram till hösten.
- David ber valberedningen att leta kassör fram till årsmötet.
- Om valberedningen inte hittar någon så blir det den nya styrelsen som får hitta ersättare till

Marina.

Ip Only

- Avtal klart och påskrivet.
- Inget nytt ang byggtid.
- David kontaktar iPonly ang byggtid

Årsmöte

- Datum 9/5 kl 10.00. Ragnar lägger ut info på hemsidan.
- David kontaktar valberedningen.  Styrelsen: David, Christina och Mattias valdes på ett år vid

årsmötet 2019. Revisorerna valdes på två år så ingen av dessa behöver väljas vid årsmötet
2020.

Vägunderhåll.

Kantskärning och grusning har inte utförts 2019.
Svårt år pga väder.
Hyvlat en gång
Sladdat 4 ggr
mm enl Lars sammanställning
Diskuterade kantskärning. Beslutade att ge Jörgen i uppdrag att utföra kantskärning på det
sätt som han bedömer vara bäst. Målet är att det ska vara gjort före årsmötet.
Akut, fram till årsskiftet kommer det att behövas mer sladdningsinsatser.

Övrig info

Diskuterade hur vi kallar och hur förmedlas information inom och till styrelsen?

Lars och Ragnar ska lägga ut löpande info om vägunderhållet.

Nästa styrelsemöte

- 14/4 18.30 hos Ragnar.

/ Mattias




